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Protokół 

z obrad Komisji wspólna Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

z dnia  27 października 2015 roku 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10.00 

Zakończenie obrad – godz. 12.40 

 

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich. 

Posiedzenie  otworzył Przewodniczący Radny Gminy Zbigniew Leszczyński. 

W komisji  uczestniczył: Wójt Gminy Trąbki Wielkie oraz przedstawiciele Firmy SAG Elbud Gdańsk 

S.A.  

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności poinformował, że cały skład komisji jest 

obecny. Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy  wynosi 15 Radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji przedstawił odczytując proponowany porządek posiedzenia: 

I. Omówienie materiałów sesyjnych: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z XV zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015- referuje  Zofia Gorzyńska 

Skarbnik Gminy;  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030 - referuje  Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy powiatem gdańskim a 

gminą Trąbki Wielkie w sprawie określenia zasad współpracy powiatu i gminy przy udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/59/2015 z dnia 2 czerwca 2015 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką Policji w Gdańsku przy udziale Komendy 

Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim dotyczącego przekazania środków pieniężnych na zakup nowego 

środka transportu służbowego z przeznaczeniem do użytkowania przez funkcjonariuszy Komisariatu Policji 

w Trąbkach Wielkich, Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim- referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na rok 2016- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;   
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8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie 1m2 pasa drogowego dla dróg publicznych  
w granicach administracyjnych Gminy Trąbki Wielkie niezwiązanych z budową, przebudową, remontem, 
utrzymaniem i ochroną dróg oraz w sprawie ustalenia stawek opłat za umieszczenie i zajęcie pasa 
drogowego w zakresie infrastruktury „ostatniej mili” - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości- referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określania wysokości stawek opłaty od posiadania psów, zasad ustalania 

terminów płatności oraz sposobu jej poboru- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego - 
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

 
12. Interpelacje i zapytania radnych; 

13. Wystąpienia sołtysów; 

14. Wolne wnioski.    

 

Kolejno zwrócił się do przybyłych gości, przedstawicieli Firmy SAG Elbud Gdańsk S.A. z zapytaniem o cel 

przybycia.  

Przybyli goście poinformowali, że jest przygotowany projekt uchwały w sprawie zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Trąbki Wielkie, zmiana dotyczy obszaru 

przez który przebiegać ma projektowana linia elektroenergetyczna 2x400 kV.  Radni nie mają w porządku 

obrad tej uchwały z uwagi na to, że jest on tylko w wersji nieedytowanej i obecnie trwają prace nad 

wykonaniem wersji edytowanej. Jeżeli rada zadecydowałaby o możliwości przedstawienia tych zmian w dniu 

dzisiejszym i ewentualnie wprowadzić projekt tej uchwały do porządku obrad to mogliby w dniu dzisiejszym 

Radnym przedstawić te zmiany.   

 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do Radnych z zapytaniem, czy  chcieliby w dniu dzisiejszym na ten 

temat  rozmawiać. 

Wójt Gminy – przyznał, że rzeczywiście projekt uchwały był przesłany wcześniej, ale był on w wersji 

nieedytowanej i stwierdziłem, że radnym pokażemy ten projekt dopiero po prawidłowym sporządzeniu 

uchwały. 

Radny M. Studziński – proponuje, aby projekt tej uchwały  przełożyć na kolejną sesję. 

Przewodniczący Rady Gminy – poparł powyższa. Skierował prośbę do przybyłych przedstawicieli, aby przybyli 

na posiedzenie komisji wspólnej, na której będzie omawiany projekt tej uchwały. 

Przedstawiciele Firmy SAG Elbud Gdańsk S.A.   - spytali o termin najbliższej sesji Rady Gminy. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – poinformował, że 10 listopada 2015r.  

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przybycie przedstawicielom Firmy SAG Elbud Gdańsk S.A.  i 

kolejno przystąpił do omawiania porządku obrad sesji : 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015. 
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Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – odczytała treść uzasadnienia uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Trąbki Wielkie na lata 2015 – 2030. Wyjaśniała radnym konieczność wprowadzenia zmian. 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030. 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy - zmiany które są wprowadzone do budżetu Gminy,  nie wpłynęły na 

wieloletnią prognozę finansową , tylko zmianie nastąpi załącznik nr 3 uchwały. 

 

Wywiązała się dyskusja w sprawie budowy remizy strażackiej w Ełganowie w trakcie, której Wójt Gminy 

informował, że kolejny przetarg został ogłoszony. Wpłynęło dużo więcej ofert niż w przetargu poprzednim. 

Prace w tym roku muszą być wykonane. Wg. Wójta porównując poprzedni przetarg, to  oferta bez 

zagospodarowania terenu jest mniej korzystna niż w poprzednim przetargu – jest to różnica tylko 50 tys. zł. 

szacował, że różnica ta będzie większa ponieważ kosztorys był na większą kwotę. 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy powiatem 

gdańskim a gminą Trąbki Wielkie w sprawie określenia zasad współpracy powiatu i gminy przy udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej. 

Wójt Gminy – poinformował, że od 1 stycznia 2016 r. na mocy ustawy z dnia 5 sierpnia 2015r. o nieodpłatnej 

pomocy prawnej oraz edukacji prawnej osoby otrzymujące świadczenia z pomocy społecznej, posiadacze 

Karty Dużej Rodziny, kombatanci, weterani, ofiary klęsk żywiołowych a także osoby poniżej 26 oraz powyżej 

65 roku życia będą mogły korzystać z nieodpłatnej pomocy prawnej. Jest to zadanie powiatu, ale jeżeli zostanie 

podpisanie porozumienie to może powiat wydelegować do Gminy. Wójt wyraził taką wolę aby również taka 

pomoc prawna była świadczona na terenie naszej gminy. Pomoc będzie świadczona w ten sposób, że mecenas 

powie co należy zrobić w danej sprawie. Pomoc ta finansowana jest z budżetu państwa, po stronie gminy 

będzie utrzymanie pomieszczeń, energia itp. 

Pomoc ta będzie udzielana pięć razy w tygodniu. 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/59/2015 z dnia 2 czerwca 2015 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką Policji w Gdańsku przy udziale 

Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim dotyczącego przekazania środków pieniężnych na zakup 

nowego środka transportu służbowego z przeznaczeniem do użytkowania przez funkcjonariuszy 

Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich, Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim. 

Wójt Gminy – poinformował, że wcześniej podjęta była przez Radę Gminy uchwała, gdzie rada wyraziła zgodę 

na przekazanie Komendzie Wojewódzkiej Policji środków na zakup samochodu. Komendant zakupiła 

samochód, ale zostały jeszcze środki, które chciałby również jeszcze wykorzystać. Podjęcie uchwały umożliwi 

aneksowanie porozumienia zawartego w dniu 17 czerwca 2015 r. i zakupienie jeszcze jednego samochodu.  

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na rok 2016 

Wójt Gminy – poinformował, że propozycja kierownika ZGKiM jest taka, aby stawka za ścieki w stosunku do 

roku poprzedniego pozostała bez zmiany, za wyjątkiem wysokości za zrzut ścieków przez pojazdy asenizacyjne 

do urządzeń gminnej oczyszczalni ścieków w Trąbkach Wielkich. 
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Wywiązała się dyskusja w sprawie pozostawienia tej samej stawki za wodę. Radni zwrócili uwagę, że 

eksploatacja urządzeń kosztuje. W trakcie dyskusji zdania radnych co do podniesienia ceny zużycia wody były 

podzielone. 

Radna A. Stosio – spyta dlaczego cena za wodę w Domu Pomocy Społecznej jest taka duża. 

Wójt Gminy – poinformował, że wynikło to z tego, że jest duża opłata za umieszczenie wodociągu w pasie 

drogowym. Zaznaczył, że innej możliwości podłączenia Domu Pomocy Społecznej w Zaskoczynie nie było. 

Wywiązała się dalsza część dyskusji z propozycjami: 

1. skontrolować mieszkańców którzy mogą się podłączyć do oczyszczalni ścieków a jeszcze się nie 

podłączają. 

2. należy stawkę za wodę i ścieki podwyższyć o ( propozycje) : 

a) 0,10 gr netto; 

b) 0,20 gr netto; 

c) Tabela nr 2 stawkę za ścieki : gospodarstwo domowe cena netto 4,31 , a z VAT 4,65 

d) po podwyższeniu stawki za wodę automatycznie zmniejsza się dotacje Gminy dla ZGKiM. 

Poddano propozycje stawki za wodę pod głosowanie. 

W głosowaniu udział bierze 14 radnych.  

Przewodniczący Rady spytał kolejno kto jest za propozycją: 

a) 0,10 gr     za – 5 

b) 0,20 gr     za – 8 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podniosła zaproponowane stawki przez Kierownika ZGKiM 

o 0, 20 gr. 

c) Zaproponowana stawki przegłosowane większością głosów.  

d) Za – 11, przeciwny 2 wstrzymał się – 1 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów jest za zmniejszeniem dotacji z Gminy dla ZGKiM  

Wspólnie ustalono, że pozostałe stawki pozostają bez zmian. 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie 1m2 pasa drogowego dla dróg 

publicznych  w granicach administracyjnych Gminy Trąbki Wielkie niezwiązanych z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg oraz w sprawie ustalenia stawek opłat za umieszczenie i zajęcie 

pasa drogowego w zakresie infrastruktury „ostatniej mili”. 

Wójt Gminy – w związku z programem dot. uzbrojenia terenu w sieć internetową szerokopasmową wniosek 

z ministerstwa jest taki, aby dla tej konkretnej inwestycji obniżyć stawkę, aby nie nabijało to później kosztów 

dla mieszkańców.   

Stawki wynikają z informacji przekazanej przez Ministerstwo. 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wójt Gminy – poinformował, że większość stawek jest mniejsza w porównaniu do tych, które zostały podjęte 

w roku ubiegłym. Kolejno odczytał proponowane stawki. 
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Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie określania wysokości stawek opłaty od posiadania psów, zasad 

ustalania terminów płatności oraz sposobu jej poboru. 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwał 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego. 

Wójt Gminy – podatek rolny pozostaje na poziomie ministerialnym. Prawdopodobnie uchwała ta nie będziemy 

w ogóle podejmowana, nie ma takiej potrzeby. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – stwierdził że materiały sesyjne zostały omówione. Spytał, czy ktoś ma jakieś 

jeszcze pytania.  

Radny K. Kusaj spytał o pismo wystosowane z klubów sportowych w sprawie dofinansowania. 

Wójt Gminy – sprawę należy przedyskutować. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokolant:        Przewodniczący Rady Gminy: 

(-) K. Czyż                           (-) Z. Leszczyński 

 

  


